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Interpellation angående primärvård i Bodens kommun  

 

För en tid sedan öppnade Hermelinen ett ” gym” i Sävast där man också  erbjuder årskort med 

hälsokontroll.   I en artikel i NSD för dryga veckan sedan berättar Per-Erik Mattson, vd för 

Hermelinen, om bolagets ambition att bygga Hälsocentral i på granntomten till gymmet.   

Samtidigt brottas Hälsocentralerna i Boden med stora problem.  Sanden HC är sedan länge 

trångbodda och har betydligt fler listade patienter än vad lokalerna är anpassade för, vilket sliter på 

personalen.  Björknäs HC är sedan sammanslagningen med Erikslund HC under stor press, patienter 

klagar på svårigheter att få kontakt med Hälsocentralen, telefontider tar slut  osv - vilket kan vara en 

förklaring till deras stora kostnad för nätläkare typ Dr Kry.   Situationen känns inte patientsäker. 

 

Problematiken är känd sedan länge och därför denna interpellation till ansvarigt regionråd. 

 

Hur ser regionrådet på situationen för Hälsocentralerna i Boden och medborgarnas bristande tillgång 

på en god och nära vård? Vilken lösning ser rådet framför sig? Förväntas etableringen av en privat 

Hälsocentral i Sävast lösa de problem medborgarna i Bodens kommun upplever?  
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